
  

 

Kort verslag ondernemingsraad van 11 januari 2024  
 

LANXESS Belgium nv           

Economische situatie 
 

Sinds de verkoop van FTA-producten daalde, is deze nog steeds niet hersteld. De productie is nog 

steeds laag en een herstel wordt nog niet verwacht. 

 

Sociale verkiezingen 2024 
 

In de werkgroep “sociale verkiezingen” worden aanbieders van systemen om elektronisch te 

stemmen vergeleken. Eind januari wordt een beslissing genomen. 

 

Allerlei 
 

• De directie vraagt om een bijzondere ondernemingsraad te organiseren met als thema de cao 

demografie. 

• We vragen hoe LANXESS Belgium nv zal verdergaan met de vriendenkring. De directie zal 

volgende ondernemingsraad een antwoord geven. 

• We merken op dat EP-werknemers bij storingen tijdens de nacht of het weekend worden 

opgeroepen. De werkgever meldt dat dit gebeurt volgens gemaakte afspraken. Het contract 

met Covestro eindigt voor shift-EP eind 2024 en voor EP-PAT eind 2025 

 

Algemeen             

Goedkeuring ontwerpverslag december 2023 

 

• Het onderhoud en herstellingen van koffieautomaten & drinkwaterfonteinen blijft 

ondermaats. De werkgever zal de aanbieder die nog een contract heeft tot maart 2025 

hierover aanspreken. We vragen om na dit contract het onderhoud in eigen beheer te 

organiseren. 

• We vragen om de presentatie die getoond werd aan de raad van bestuur in te kijken van de I-

bus in te kijken. Deze was namelijk verschillend met de presentatie die eerder getoond werd 

in het comité van overleg. De werkgever zal dit volgende ondernemingsraad voorzien. 

• We vragen om bij de oplijsting van tijdskredieten de datum van het einde van een 

landingsbaan weg te laten. Deze is namelijk foutief en verwarrend. 

• COGA: De werkgever wil inleveren van loon als besparingsmaatregel niet als taboe 

beschouwen. We melden dat een loon-inlevering voor ons onbespreekbaar is. 

• We vragen om het nut van het plaatsen van camera’s aan de vloeibare capro-verlading te 

bespreken in het cpbw vooraleer deze te installeren. 

• Het bedrag van Envalior-fietskledij kan boekhoudkundig niet worden ingegeven als onkost.  

• We merken nogmaals op dat de verlofplanning op GF niet gebeurde volgens gemaakte 

afspraken in het sociaal memento. De werkgever meldt dat gedupeerden zich kunnen 

melden. 

 

Allerlei 

 

We vragen naar verduidelijking en afspraken over de APP-bonus voor Envalior nv. De berekening 

van de APP moet namelijk voor het eerste kwart van 2023 nog berekend worden op de EBITA van 

Lanxess, vanaf het tweede kwart op de EBITA van Envalior. 

  

 



  

 

Envalior nv             

Personeelskengetallen 

 

De uitzendkracht op de HR-dienst bij Envalior nv zal omgezet worden in een vast contract van 1 

jaar. 

 

Economische situatie 

 

De productie van CAPRO ligt nog steeds onder de planning. Voor het eerste kwartaal van 2024 is 

een lichte verbetering voorspeld. 

• De vraag op de markt is gestegen en het contract met huidige leverancier van ex-DEM 

vestigingen is aangepast zodat de vestiging in Emmen ook door Envalior nv gedeeltelijk kan 

beleverd worden. 

• Er is opnieuw een lek in het dak van de zwaveltank vastgesteld. Er zal een tijdelijke opslag 

worden voorzien om herstellingswerken en meer structurele aanpassingen uit te voeren. 

• Op het ANON-bedrijf zijn problemen met de ANON-kolom vastgesteld. Hier zal ook een 

herstelling nodig zijn. De CAPRO-kwaliteit blijft onder controle. 

• De verkoop van AS ligt laag als gevolg van de lage vraag op de markt en de verlaagde 

productie. 

 

De productie van GLASVEZEL ligt op een normaal niveau. 

• De voorraden blijven hoog. 

• Testen lopen nog om glasvezel van Envalior nv te gebruiken bij vestigingen in Emmen, 

Genk & Geleen. 

 

Europese ondernemingsraad 

 

Gesprekken lopen om een Europese ondernemingsraad te organiseren volgens Duits recht. De 

werking van de Europese ondernemingsraad zal starten na de sociale verkiezingen. 

 

Sociale verkiezingen 2024 

 

De organisatie verloopt in de werkgroep en zal daar opgevolgd worden. 

 

Allerlei 

 

Na de aankondiging van zijn pensioen wordt Ludo Bocken bedankt voor zijn jarenlange inzet voor 

de ondernemingsraad. 
Jurgen Belmans zal de ondernemingsraad bijwonen als effectief lid, Thierry Van Puymbroeck wordt 

vervanger. 

 

 

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op 8 februari 2024 om 10u.   


